

Canadian Parents for French, Tri-Cities Chapter

<http://bc-yk.cpf.ca/chapter/tri-cities/>

Family Skating Party!

Looking for something to do over the holidays? CPF is hosting a Family French Skating Party!

Vous recherchez quelque chose à faire pendant les vacances ? Le CPF vous invite à la « Family French Skating Party » !

Last years skating party was so much fun that we're doing it again! French entertainment, refreshments, face painting and raffle draws for great prizes! Raffle tickets are \$2 each or 3 for \$5.

Les années précédentes, la fête du patin était si amusante que nous la réorganisons ! Animation en français, rafraîchissements, maquillage et tirages au sort pour de superbes prix! Les billets de tombola sont 2 \$ chacun ou 3 pour 5 \$.



Friday Jan 5, 2018

**/
Arena 1
6-8 PM**

Vendredi 5 Janvier 2018

**Port Moody Recreation Complex
300 loco Rd. Port Moody**

CPF Members are Free!

Gratuit pour les membres du CPF!

Members must show their CPF membership card. Skate rentals are included if needed.

Les membres doivent montrer leur carte de membre du CPF. La location de patins est incluse si besoin.

**Non CPF members : \$5/person
Skate rentals : \$2/person
Cash only please**

**Non membres du CPF: \$5/personne
Location de patins: \$2/personne
Cash uniquement s'il vous plaît**

**CHILDREN ARE REQUIRED TO WEAR HELMETS
WHILE SKATING!**

**LES ENFANTS DOIVENT PORTER DES
CASQUES PENDANT LE PATINAGE!**

**CPF Membership registration is available on site – see
membership form.**

**L'adhésion au CPF est disponible sur le site - voir le
formulaire d'adhésion.**

Don't delay; join the discussion now. Happy reading!

Ne tardez pas; Rejoignez la discussion maintenant.
Bonne lectures!

CHRISTMAS CELEBRATION IN MAILLARDVILLE

DECEMBER 9 @ 1:00 PM - 4:00 PM



FREE

GRATUIT

CELEBRATE THE WINTER HOLIDAYS IN
MAILLARDVILLE!

CELEBREZ LES VACANCES D'HIVER A
MAILLARDVILLE

Société francophone de Maillardville (SFM) is welcoming you to celebrate Christmas together!

Société francophone de Maillardville (SFM) vous accueille pour fêter Noël ensemble!

Indulge yourself in the magic of Maillardville's enchanted Christmas celebration which will obviously include a touch of French-Canadian tradition, French food, music and community sharing!

Offrez-vous la magie de la fête de Noël enchantée de Maillardville, qui comprendra évidemment une touche de tradition canadienne-française, de cuisine française, de musique et de partage communautaire!

Don't miss it!

Ne le manquez pas!

French Lessons for adults

Do you want to learn or perfect your French?

Société francophone de Maillardville (SFM) offers a series of courses in sequence to allow students to acquire basic structure and vocabulary of fundamental French. Each level has 10 consecutive lessons in the series and advanced classes are also offered.

The cost is \$160 (for 10 lessons) – including your membership at SFM.

All our classes take place at our premises (940 Brunette Avenue, Coquitlam)

The Winter Session is going to start from January 2nd to March 8th, 2018.

NOTE: the French test is now directly downloadable on the website.

Beginner Level: Every Tuesday, from 8 to 9:30 pm OR every Thursday, from 6:15 to 7:45 pm

Intermediate Level: Every Tuesday, from 6:15 to 7:45 pm

Advanced Level / Conversation: Every Thursday, from 8 to 9:30 pm

Leçons de français pour adultes

Voulez-vous apprendre ou perfectionner votre français?

La Société francophone de Maillardville (SFM) propose une série de cours en séquence pour permettre aux étudiants d'acquérir la base de la grammaire et du vocabulaire de la française. Chaque niveau a 10 leçons consécutives et des classes de niveaux avancés sont également proposées.

Le coût est de 160 \$ (pour 10 leçons) - incluant votre adhésion à SFM.

Toutes nos classes ont lieu dans nos locaux (940 Avenue Brune, Coquitlam)

La session d'hiver se déroulera du 2 janvier au 8 mars 2018.

NOTE: le test de français est maintenant directement téléchargeable sur le site web.

Niveau Débutant : Tous les mardis, de 20h à 21h30 OU tous les jeudis de 18h15 à 19h45

Niveau intermédiaire: Tous les mardis de 18h15 à 19h45

Niveau avancé / Conversation: Tous les jeudis de 20h à 21h30

Yoga Class



<http://www.maillardville.com/en/yoga/>

Come and join us for a time of stretching, relaxation, and self-care ... in French!

Venez nous rejoindre pour un moment d'étirement et de détente ... en français!

This class is accessible to any French level. Come, relax and practice your French.

Cette classe est accessible à tous niveaux de français. Venez, détendez-vous et pratiquez votre français.

First class: Monday, December 4th at 5:30 p.m.

Première classe: le lundi 4 décembre à 17h30

Age required: from 12 years old

Âge requis: à partir de 12 ans

Time: 1 hour 15 minutes

Durée: 1 heure 15 minutes

Get a special rate for your first class : \$10 (+fees)

Obtenez un tarif spécial pour votre première classe: 10 \$ (+ frais)

More Important News / Autres Informations Importantes

CPF Meeting Dates:

Next CPF meeting : December, 11, 2017 and January, 15, 2018.

All meeting start at 7 pm @ Glen Elementary school in the staff lunchroom. Everyone is welcome.

Toutes les réunions commencent à 7 pm à l'école élémentaire de Glen dans la salle de repos du personnel. Tout le monde est le bienvenu.

Thank you for your support!

Have a safe and happy holiday!

Canadian Parents for French

Tri-Cities Chapter



Website

<http://bc-yk.cpf.ca/chapter/tri-cities/>

Like us on Facebook

<https://www.facebook.com/cpftricitie>

Follow us on Twitter

<https://twitter.com/CPFTriCities>